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Külaline: Antsla valla haridusnõunik 

 

Päevakord  

 

1. Kuldre Kooli jätkusuutlikkus ja laste arvu vähenemine. 

Direktor andis ülevaate, mida on tehtud ja tuletas meelde eelmisel koosolekul 

räägitut, mille protokolli valla haridusnõunik kodulehelt ei leidnud. Hoolekogu 

esimehe sõnul peaks see nüüd olemas olema. Läks vahepeal kaduma. 

Haridusnõuniku väitel ei ole midagi konkreetset tehtud ja on jäädud 

2020.aastasse. Direktori väitel lähevad mõned lapsed naaberkooli eelkõige just 

muusikakooli ja mitmekesisema huviringide valiku pärast. Mõnele ei sobi meie 

kool, mõnele ei sobi naaberkool. 

Ettepanek: 

Võiks bussiringe muuta, et ka mujalt saaks lapsed siia kooli paremini tulla. 

Rõhuda nendele ringidele, milles meie kool on tugev. 

Kujundava hindamise kohta teha I trimestri lõppedes vanematele küsitlus ja 

saada tagasisidet. Kui see sobib, minna ka II kooliastme loovainetes üle 

kujundavale hindamisele. 

Kui õpetajad vajavad abi kujundava hindamise kasutuselevõtul võib pöörduda 

valla haridusnõuniku poole. 

Ettepanek: Järgmisel koosolekul arutada uuesti koolipäeva hilisemat 

alustamist. 

 

 

 



2. Kooli arengukava ülevaatamine ja ettepanekute tegemine. 

Haridusnõuniku väitel kooli arengukava puudub kooli kodulehelt(- selgus, et 

see on siiski olemas). HM kodulehelt leitud arengukava on sisutühi ja ilma 

mõõdikuteta. Lasteaia viimase sisehindamise kohta ei osatud vastust anda ja 

seega ka ei teatud, millal peaks järgmine sisehindamine toimuma. Riiklikult 

tehtavatele rahuloluuuringutele, mis on arengukava aluseks ei leia Kuldre Kooli 

kohta 2021. aasta kohta mingeid andmeid- miks ei ole tehtud? T. Ruusmaa 

väitel on tema isiklikult ja 4. klass küsitlusele 2021.aasta märtsis 

vastanud(vastused kontrolli hetkel oli saatnud 60% õpilastest ja puudu oli veel 5 

vanema vastused, mille tõttu saadeti e-kooli ka meeldetuletus-info e-kooli 

teadetest). Eelmisel aastal jäi koolis rahuloluküsitlus tegemata. 

  Ettepanek: 

Arengukava asukoht kodulehel vajaks üle vaatamist ning koduleht 

uuenduskuuri. 

Koostada järgmiseks hoolekoguks küsimused ja II trimestri järel läbi viia 

rahuloluuuring. 

Kooli arengukava vaadata üle selle aasta jooksul. Enne teha uuringud. 

Lasteaia õppealajuhataja vaatab üle sisehindamise korra. 

 

3. Lastevanemate koosoleku ettevalmistamine ja mis teemasid seal 

käsitleda. 

*Kujundava hindamise tutvustamine 

*Rahuloluküsitlustele vastamise vajalikkusest. 

*Erisusega laste toimetulekust/uuelt sots.pedagoogilt 

*Ajurünnak- mida kogukonnaga kooli heaks teha? 

*Noorsoopolitsei e-sigarettidest 

*Küsida vanematelt, kas 1.sept. üritus teha järgmisel aastal hiljem? 

 

 

 

 



4. Lasteaia trepi vastutaja. 

Miks ei ole ikka valmis? Direktori sõnul on nii väikese töö teostajat üsna raske 

leida. Lubati 1.septembriks aga teostaja tegi vaid osaliselt ära. Plaadid 

majandusjuhataja tellis täna ära. Loodame. Hoolekogu esimehe sõnul on küll 

midagi tehtud aga sama ohtlik. Direktori väitel plaatimisel pind pisut laieneb. 

 

Ettepanek  

Võimalusel eelarvesse klaasiga uks panna sinna, mis väldiks ohtlikke olukordi. 

 

5. Uue hoolekogu liikme valimine (lasteaia Sõimerühmast ja Rõõmurühmast) 

Kokkulepe olemas. 

 

6. Toidu hinnad (kooli pikapäev ja lasteaias). 

Kõigis lasteaia rühmades on juba sellest räägitud. Homsel koosolekul räägime 

veel. Protokollis olemas.  

Koolis jääb hommikupudru ja pikapäevarühma toidu hind samaks. 

Ettepanek: 

 Kui vanematel probleeme siis vajadusel küsida vallast abi. 

 

7. Täitmata ametikohad. 

Kuigi ajalooõpetaja kohale ei kandideerinud keegi saime oma töötajatega selle 

täidetud. Matemaatikaõpetaja koha täitmine alates novembrist kindlasti suurem 

pähkel. Kuulutus oli lehes aga paneme veel ja lisaks ka kindlasti FB. Teised 

uued õpetajad olemas. Logopeedile ei ole keegi mitme aasta jooksul 

kandideerinud. 

Ettepanek: 

Kindlasti ka FB kuulutused 

 

 

 



8. Heaoluküsitlus kooli ja lasteaia töötajatele. 

Ettepanek: 

Sellel aastal viiakse läbi. Küsimused järgmiseks hoolekoguks. 

 

9. Lasteaia programm „Seikluste laegas“. 

Lastaia õppealajuhatajalt tutvustav video, mida tutvustatakse ka homsel 

koosolekul lasteaias. Probleemiks vähene liikumine, ülekaalulisus. Vaimne ja 

füüsiline tervis. 

10. Lasteaia mänguväljakute puudujäägid. 

Majast välja viiva tagavaraväljapääsu peaks kuidagi kindlustama, et lapsed 

kogemata sinna üles ei saaks ronida. Sees ka probleem. 

Haridusnõunik: laste turvalisus tähtsam kui päästeameti nõuded. 

Ettepanek:  

Majandusjuhatajal paluda osta kaks turvaväravat. Tähtaeg: septembri lõpp. 

 

11.Kuldre Kooli Lasteaed Sipsik 

Kodukorra muudatused: 

Punkt 2.3.2 – sõna liitrühm asendada sõnaga sõimerühm 

Punkt 2.3.3 – uus sõnastus: Valverühma, saab lapsevanem lapse tuua avalduse 

alusel. 

Valverühmas koha taotlemiseks esitab vanem Vallavalitsusele paberkandjal või 

elektrooniliselt vormikohase taotluse hiljemalt 20.maiks. (Antsla Vallavalitsus 

määrus 

17.august 2022 nr 2-2/4 Lapse koolieelsesse lasteasutusse vastuvõtmise ja 

väljaarvamise 

kord) 

Punkt 2.11 Lasteasutuse nimekirjast võib välja arvata lapse (2.11.1, 2.11.2, 

2.11.3)- kustutada 

 

 



12. Jooksvad küsimused. 

*HEV andmed direktoril edastamata haridusnõunikule 25. kuupäevaks. Jäigi asi 

selgusetuks. 

*Lasteaia õppealajuhatajalt ettepanekud kodukorramuudatuste kohta(2.3.2 

liitrühm sõimerühmaks, 2.3 jätta välja, 2.5 …) 

 

 

Protokollis: Tiina Ruusmaa 


